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PROCES-VERBAL AL ŞEDINŢEI EXTRAORDINARE A CONSILIULUI LOCAL ŞIMAND DIN 
DATA DE 30.09.2022 

 
Încheiat azi, 30.09.2022, cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local 

Şimand, convocată prin Dispoziţia Primarului nr.273/26.09.2022. 
 

  ORDINE DE ZI: 
 

1.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA ORDINEI DE ZI A ŞEDINŢEI 
EXTRAORDINARE DIN DATA DE 30.09.2022.  
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
2.PROIECT DE HOTÂRÂRE PRIVIND APROBAREA PROCESULUI VERBAL AL ȘEDINȚEI 
ORDINARE DIN DATA DE 26.08.2022. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
3.PROIECT DE HOTÂRÂRE PRIVIND RECTIFICAREA BUGETULUI LOCAL AL COMUNEI 
ȘIMAND. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
4.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND DESEMNAREA REPREZENTANTULUI CONSILIULUI 
LOCAL ŞIMAND ÎN CONSILIUL DE ADMINISTRAŢIE AL ŞCOLII GIMNAZIALE ŞIMAND, 
PENTRU ANUL ANUL ŞCOLAR 2022-2023. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
5.DIVERSE. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 

 
La lucrările şedinţei sunt prezenţi fizic 10 consilieri locali din cei 13 în funcţie.           

D-nii consilieri locali Barna Lionel și Haloș Viorel, și-au exprimat votul prin mijloace 
electronice, respectiv prin wats-up. 

Este absent d-nul consilier local Sodinca Iustin-Constantinescu.       
Din partea Primăriei comunei Șimand participă la şedinţă d-nul Primar Dema 

Florin-Liviu, doamna Brîndaș Lavinia, secretar general și d-na Fruja Monica, șef birou 
financiar-contabil. 

Mai sunt prezenți:Matei Alin. 
Preşedinte de şedinţă este domnul Bodnariu Sorin. 
d-nul Primar propune suplimentarea ordinei de zi cu 1 proiect de hotărâre: 

1.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA DOCUMENTAȚIEI ÎN VEDEREA 
PARTICIPĂRII LA PROGRAMUL “FONDUL LOCAL” ÎN CADRUL PLANULUI NAȚIONAL DE 
REDRESARE ȘI REZILIENȚĂ – COMPONENTA 10 
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1.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA ORDINEI DE ZI A ŞEDINŢEI 
EXTRAORDINARE DIN DATA DE 30.09.2022.  
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-nul președinte Bodnariu supune la vot aprobarea ordinei de zi, cu propunerea de 
suplimentare a d-lui Primar și se aprobă cu 12 voturi pentru (Andresi, 
Barna,Bodnariu,Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, 
Rus, Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 67. 
2.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA PROCESULUI-VERBAL AL ȘEDINȚEI 
ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL ȘIMAND DIN DATA DE 26.08.2022. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-nul președinte Bodnariu: Dacă vizavi de conţinutul procesului-verbal, aveţi sugestii 
care nu au fost consemnate în procesul-verbal şi pe care le-aţi exprimat data trecută, vă 
rog să vă înscrieți la cuvânt. 
d-nul președinte Bodnariu supune la vot aprobarea proiectului de hotărâre și se aprobă 
cu 12 voturi pentru (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița 
Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 68. 
3.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND RECTIFICAREA BUGETULUI LOCAL AL COMUNEI 
ȘIMAND. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-na Fruja prezintă raportul întocmit. 
 
d-nul președinte Bodnariu supune la vot aprobarea proiectului de hotărâre cu 
modificările și completările formulate și se aprobă cu 12 voturi pentru (Andresi, 
Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița Ana Maria, Petrița Ștefănuț, 
Rus, Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 69. 
4.PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND DESEMNAREA REPREZENTANTULUI CONSILIULUI 
LOCAL ŞIMAND ÎN CONSILIUL DE ADMINISTRAŢIE AL ŞCOLII GIMNAZIALE ŞIMAND, 
PENTRU ANUL ANUL ŞCOLAR 2022-2023. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-nul consilier Barna: Propun pe d-na Petrița Ana Maria. 
d-nul președinte Bodnariu supune la vot propunerea d-lui consilier Barna și se aprobă 
cu 12 voturi pentru (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița 
Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 70. 
5. PROIECT DE HOTĂRÂRE PRIVIND APROBAREA DOCUMENTAȚIEI ÎN VEDEREA 
PARTICIPARII LA PROGRAMUL “FONDUL LOCAL” ÎN CADRUL PLANULUI NAȚIONAL DE 
REDRESARE ȘI REZILIENȚĂ – COMPONENTA 10 
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INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-nul președinte Bodnariu supune la vot aprobarea proiectului de hotărâre și se aprobă 
cu 12 voturi pentru (Andresi, Barna,Bodnariu, Bogdan, Capra,Cristea, Fruja,Haloș, Petrița 
Ana Maria, Petrița Ștefănuț, Rus, Vatamanu), devenind astfel Hotărârea 71. 
8.DIVERSE. 
INIŢIATOR, PRIMAR DEMA FLORIN-LIVIU 
d-nul Primar: Vreau să salut prezența unui nou șimăndan. Este vorba de d-nul Matei Alin 
și este persoana care a cumpărat casa d-lui Burdan.Dânsul a depus o cerere la Primăria 
comunei Șimand, dorind a cumpăra, închiria sau concesiona terenul intravilan situat 
între terenul cumpărat de d-nul Cordoș Sorin și cel al d-lui Goron. 
d-nul Matei Alin:După cum bine puteți vedea și pe proiectul pe care îl aveți în față, în 
spate aș dori să fac restaurant, 4 căsuțe și 2 terenuri de tenis.Lucrările s-ar întinde pe o 
durată de maxim 3 ani de zile, pentru că toate cheltuielile le suport eu, sunt bani proprii, 
nu bani europeni și atunci nu am puterea financiară să fac totul dintr-o dată.Interesul 
meu este că aș vrea să separ casele de afacere.  
d-nul consilier Petrița: Primăria de ce vrea să vândă sau să concesioneze acest teren? 
d-nul Primar: Noi nu dorim.D-nul Matei a venit cu o solicitare. Dumneavoastră decideți. 
d-na consilier Rus: E normal ca Primăria să-și valorifice bunurile, pentru a fi o sursă de 
venit. Noi consilierii trebuie să căutăm cea mai eficientă sursă de venit. 
d-nul Primar: Noi am trimis un răspuns d-lui Matei, probabil că nu l-a primit încă,  prin 
care i-am comunicat că nu putem da curs favorabil cererii dânsului, fiind cuprins terenul 
în strategia de dezvoltare.De aceea l-am chemat azi aici, pentru a-și exprima punctul de 
vedere, iar dumneavoastră să decideți.Orice decizie vom lua, trebuie să facem evaluare. 
d-nul consilier Capra:În cazul în care se concesionează sau închiriază se poate specifica 
în contract că dacă în termen de 3 ani, nu implementează proiectul, se va rezilia 
contractul? 
d-nul consilier Bodnariu: Atâta timp cât acesta își plătește chiria, nu ne interesează pe 
noi ce face. 
d-nul consilier Petrița: Noi am luat notă de cerere, însă trebuie să ne mai consultăm. 
d-nul consilier Bogdan: La momentul de față eu văd doar 2 variante. Una, vânzarea 
terenului, în cazul în care consiliul local este de acord cu acest aspect și ar trebui să 
vedem ceea ce avem în gândire pentru viitor, dacă vrem să facem ceva acolo iar celelalte 
2 variante respectiv concesionarea sau închirierea, nu merge decât concesionare. 
d-nul consilier Fruja: Noi consiliul local nu putem aproba, concesionarea, vânzarea, fără 
un studiu de oportunitate care stă la baza hotărârii, plus o evaluare. 
d-nul consilier Petrița:Cum stăm cu arteziana?E făcută analiza la apă? 
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d-nul Primar: Nu putem funcționa dacă nu avem proiect. Am vorbit cu un proiectant să 
ne facă proiectul. 
d-nul consilier Petrița: Clopotul la capelă nu se poate face?Ar mai trebui vreo 2000 de 
lei. 
d-nul consilier Petrița: Avem analiză facută la apa de la capelă? 
d-nul Primar: Nu este potabilă. Vom pune afișe. 
d-nul consilier Cristea:Trebuie facută analiză, pentru a vedea dacă este sau nu potabilă. 
 
 

Epuizându-se punctele de pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă încheie 
lucrările şedinţei extraordinare din data de 30.09.2022 drept pentru care am încheiat 
prezentul  proces-verbal. 
 
 
 
     Preşedinte de şedinţă,                         Avizat de legalitate, 
           Bodnariu Sorin                     Secretar general 
                         Brîndaș Lavinia 
 


